

LevelOne v2 响度控制软件

¥ 714.80

产品图像



品牌型号

BeatRig

LevelOne v2

概要描述

LevelOne的核心团队站在前线,积帮助EBU,制定了R128广播响度建议。LevelOne将自动匹配EBU R128建议或ATSC A/85和Calm Act规格,帮你解决响度的问题。

描述

不同节目之间存在响度的差异,这是广播从业者和多媒体或游戏音频制作人都知道的现象。只需要用你的耳朵调整电平就能够修复问题,但当内容来源不止个时,这项任务就变得枯燥了。根据国际响度标准测量的要求,制定了ITU LKFS/LUFS响度单位。

LevelOne的核心团队站在前线,积帮助EBU,制定了R128广播响度建议。LevelOne将自动匹配EBU R128建议或ATSC A/85和Calm Act规格,帮你解决响度的问题。

LevelOne v2拥有智能预置和无线批量文件处理,能大幅提升你的后期制作效率。它将自动而精准地完成所有电平的正常化任务。

Loudness jumps between program items is a well known phenomenon for broadcasters and producers of multi-media or game audio. Only levelling by ear could fix this, a tedious task especially when content is collected from more than one source. International demand for a loudness measurement standard has led to the ITU LKFS/LUFS loudness descriptor.

The core team of LevelOne was at the forefront of this standard and actively helped the EBU to create the R128 broadcast loudness recommendation. LevelOne now solves loudness problems for you with automatic compliance to the EBU R128 recommendation or the ATSC A/85 and Calm Act specifications.

With its smart preset based interface and unlimited batch file processing, LevelOne v2 will improve your post production speed dramatically. It performs all your level normalisation tasks automatically and accurately.

You have the choice of normalizing to and monitor ITU/EBU LUFS loudness target levels, Dolby® Dialog Intelligence levels, sample or true (over-sampled) peak or PPM peak. Including the readout of max M (max Momentary), max S (max Short-term), LRA (Loudness Range) and PLR (Peak to Loudness Ratio). LevelOne will warn you when a file exceeds user defined maximum levels after normalisation.